
 

 

 

Till Kommunfullmäktige 

Fråga till  

Kommunstyrelsens ordförande Hanna Nilsson 

 

 

Utbyggnad av spårkapaciteten mellan Hässleholm och Lund 

Beslutet som kom den 23 december från den nya regeringen om att avbryta projektet Hässleholm – 

Lund var ett hårt slag för Skåne och hela Sydsverige. När man nu lyssnar på de flesta partier så verkar 

det finnas det en stor samsyn om att två nya spår behöver byggas på denna sträcka för att stärka 

kapaciteten på järnvägen. 

I budgeten för 2023 som klubbades i Kommunfullmäktige i december 2022 finns nu inte längre några 

pengar kvar för att aktivt kunna arbeta med utbyggnaden av nya spår som vi hoppas ska fattas av 

regeringen. 

Så min fråga blir därför: 

-Ska kommunen inte längre finnas med i de arbets-/samverkansgrupper som finns mellan 

Trafikverket/Regionen/Kommunerna och Länsstyrelsen för att tillvarata Hässleholms kommuns 

intressen? 

 

 

Hässleholm 2023-01-26 

 

 

Lena Wallentheim (S) 


